
PRoToKÓa Ivr L2l2o1.6
zposiedzeniaKomisjioświatyKulturyiSportu

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 01 czerwca 2Ot6 t.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Małgorzata Meszka - Przęwodntcząca Rady Gminy,

2. Włod,zirnterz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Sylwia Pijanka - Sekretarz Gminy,
5. Katarzyna Sikora - Dyrektor Gminnego Zespołu ds. Oświaty,

6. Zdzisław Wysocki - Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki

Gruntami.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcte porządku obrad.

3. przyjęcie protokołu z obrad, komisji nr 1112016 z dnia 27 kvłietnta

2016 r.
4. Spraw ozd,anie z wykonania budzetu gminy za rok 2015.

5. Informacja d.otycząca obszarów chronionych występujących na

terenie gminy.
6. Wypracowanie stanowiska w sprawie ewentualnych zm'laji1 W

Re gulaminie Wyn agr adzania N auczycieli,
7. Omówienie projektów uchwał.
8. Sprawy różne.
9. Zakonczetlie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr l do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji,
o godz. 1020 posiedzenie otworzyła Barbara Marcinkowska

przewodnicząca komisji, który przywitała przybyłych członków komisji

oraz pracowników Urzędu.

Ad,. 2 Stwierd zenie prawomocności obrad i przyięcie potządku

obrad.
przewod t|lcząca Komisji stwierdz7ła, że w posiedzęruu uczestniczY 6

członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i

decyduje o prawomocności obrad. Następnte odczytałaporządek obrad.
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przewodnicząca zarząd,z7ła głosowanie w sprawle porządku obrad.

członkowie komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęIt

proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do

niniej szego protokołu.

Ad. 3 ptzyjęcie protokołu z obrad komisji nr 1Ll2OL6 z dnia 27
kwietnia 2OL6 t.
protokół Nr II12016 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 27

kwietnia 2016 r. znajduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z II l2016.

Ad. 4 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok ?OLS.
Głos zabrał Wójt Gminy przypominając zebranym, Że zatwierdzenle

sprawozd ania przez Radę Gminy następuje do 30 czerwca. Niezbędna do

przyjęcia sprawozd,ania jest opinii przygotowana przęZ Komisję

Rewizyjną, opinia RIO do sprawozdania oraz opinia RIO do wniosku
Komisji Rewizyjnej. Opinia RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej

dotarła do |Jrzędu w dniu wczorajszyrn.
Sprawozdanie sporządzone jest bardzo szczegółowo. Omówienie

wykonania bud,zetu miało miejsce zarówno w trakcie roku, jak i na

koniec roku.
Dość duża cześć gruntów stanowiących własność Gminy znajduje

się pod drogami. Odbywały się kontrole w gminach pod kątem opłacania
podatku od gruntów znajdujących się pod drogami wewnętrznyml.
podatek jest płacony do gminy. Stanowi jednocześnie wydatek i dochód.

Dochód z tytułu podatku jest doliczany do innych dochodów t przeltczany

na 1 mieszkańca. Obliczenie dochodu na 1 mieszkańca z uwzględnieniem
dochodu z podatku powoduje zawyżenie jego wartości. Można wtedY

stracić np. subwencję wyrównawczą. Drogi wewnętrzne słuŻą wszystkim
mieszkańcom, ale nie są wg ustawy zaIiczanę do dróg publicznych.
Gmina utrzymuje drogi wewnętrzne, naprawia nawIerzchnię, kosi rowy

przydrożne i musi jeszcze płacić podatek.
Powstał problem na drodze w Nowym Kawęczynie. Opady deszczu

spowodowały narrrszenie nawierzchni, poniewaz pod ścieżką rowerową

nie ma przepustu. Wstawienie przepustu nie będzie proste, poniewaŻ

wtĘ,e się to uzyskaniem wielu uzgodnien, ale je st konieczne dla
zabezpieczefia ściezki rowerowej przed uszkodzeniem na skutek
wzmożonych opadów deszczu.

Sprawozdanie z wykonania budzetu stanowi załqcznźk nr 3 do

niniejszego protokołu.
Brak pytan d,otyczących sprawozdania z wykonania budzetu gminY.
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Ad. 5 Informacja dotycząca obszarów chronionych
występujących na terenie gminy.
Informacj ę w zakresie obszarów chronionyclt przedstawił Zdzisław

Wysocki Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami.
Informacja stanowi załqcznik nr 4 do protokołu.

Radny Grabowski zapytŃ czy żwirownia po prawej stronie jadąc do

Rauy jest czynna, ponieważ teren został tam uporządkowany.
Kierownik Referatu Rolnictwa - jest to do sprawdzenia czy koncesja

czy jest aktualna czy nie. Właściciel wystąpił z wnioskiem o wydanie

d,ecyzji zabudowy na budowę budynku mieszkainego. Uzgodnienia są

wysłane i jeszcze nie ma odpowiedzi. Prace na terenie zwirowni mogą byĆ

zwiry,ane z r el<iltywacj ą.

Ad. 6 Wypracowanie stanowiska w sprawie ewentualnych znr'ian
w Regulaminie Wynagra dzania Nauczycieli.
Głos zabrŃ Radny Grabowski informując, że zaproponował, aby

zająć się regulaminem wynagradzastta w celu sprawdzenia CZy jest

zgodny z przepisami nadrzędnymi. Ptzypomniał, że prowadził rozezr'ar'ua

w sprawie wynagradzania z tytułu zastępstw dla dyrektorów. Można
byłoby w regulaminie doprecyzować kwestię zastępstw, co przyniosłoby
korz,lrści dla budzetu. Moze zwiry,ki by coś podsunęły. Zrnl,any nie będą
duże. Byc rnoże od września będzię zlikwidowany dodatek wiejski.

Radny Grabowski zapytał o stanowisko czŁonków komisji czy w
ogóle są za tym by robić jakiekolwiek zrnuarry w regulaminie
wynagra dzarua nauczycieli.

Skarbnik Gminy zaproponowała, że może należałoby się wstrzymaĆ

się ze z1p;1ar1a11;1;i regulaminu na zrr11anę Karty Nauczyciela.
Radny Grabowski dodał, że godziny ,,karciane" mają być

zlikwidowane.
Przewodrucząca zaproponowała, aby temat odroczyć do czasu

zmiany Karty Nauczyciela. Wszyscy zgodzili się na przełożentę tematu na
wskazany termin.

Ad,. 7 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach:

1) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania
budzetu za2015 rok,

2) zatwterdzęnta sprawozdania finansowego za 2015 rok;
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3) zrnian w bud,zecie gminy na 2OL6 rok _ zrrrlaJ:ra będzię zwiryana z

przygotowywanymi DoĘnkałrti Powiatowymi, które w tym roku

odbędą się w Trzctanrue;
4) ustanowienia znak:u promocyjnego - 1ogo Gminy Nołvy Kawęczyn

otaz zasad.jego uĘwania i wykorzystywania;
5) Regulamini \ńrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Nowy Kawęczyn;
6) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi, stawki tej opłaty;

7) określenia terminu , częstotliwości, trybu ]ułlszczar]fra opłaty Za

gospodarowanie odpadami komunalnymi;
B) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi składanej przęz właściciela nieruchomości,

Ad. 8 Sprawy różne.
Członkowie komisji byli zainteresowani postępowaniem w sprawie

tuczarni w Rawiczowle.
Kierownik Referatu Rolnictwa - ostatnio było przygotowane Pismo o

uzupełnienie wniosku. Wniosek uzupełniono. Opracowano projekt decYzji

o warunkach zabudowy. Projekt decyzjt przekazarro 18 maja do

Powiatowego skierniewicach,

Przeuodniczgła:
P rz e ul o dnic z qc a Ko mi sj i

ri .-:
!'.u"i.t,Lt,,\t t_

Barbąra Marcinkowska

wiadomości wszystkim graniczącyrn z dziŃką. Projekt decYzji Przekazano
do uzgodnien do Starostwa
Woj ewód zktego Zarządu Melioracj i.

Radny Grabowskt zapytał czy inwestycja ma szanse powodzenia?

Kierownik Referatu Rolnictwa -inwestycja ma szanse Powodzenia,
ale może to się przeciągnąc w czasie ze względu na możliwości

od,woławcze. Złożonojakieś pismo procesowe przezjednego z właŚcicieli,

ale stowarzyszefie nie wystąpiło o ]uzr..anie za stronę w postępowaniu.

Ad. 9 Zakończenie obrad.
o godz. 1 1.4O Przewod nicząca Komisji wobec zrealizowania

p or ządku o b rad, zarrtknęła p o sie d zenie Ko mi sj i,

Na tym protokół zakończono.

protokołouląłą:
Sgluia Pijanka

-/,e//aruza,
Sekretąrz Gming
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